
Krobia, dnia 17 grudnia 2007 r. 
 
 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XV/2007 
  
                  z   XV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  14 grudnia 2007 r. w sali ZSOiZ w Krobi       
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :   16.00 
                    godzina zakończenia :   18.00 
                     Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.   
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 
              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
2. Andrzejewski Jakub        - sekretarz Gminy Krobia. 

                    3.   Walczak Damian             - skarbnik Gminy Krobia. 
                    4.   Andrzejewska Teresa      - radca prawny.              
                    5.   Sołtysi gminy Krobia.                  
                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji.   

      4.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                          

w okresie międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
            a)  zwolnień  od podatku  od nieruchomości na terenie Gminy Krobia  stanowiących 

regionalną pomoc inwestycyjną,  
            b)   gromadzenia  i  wydatkowania  środków  w ramach  rachunku dochodów  własnych 

przez jednostki budżetowe Gminy Krobia,  
            c)   upoważnienia  dyrektorów    szkół    do    wydawania    decyzji    administracyjnych                     

w indywidualnych sprawach w zakresie organizowania indywidualnego nauczania, 
            d)   przystąpienia   do  Międzygminnego    Związku    Turystycznego    „Wielkopolska 

Gościnna”,  
            e)    wprowadzenia  opłaty od posiadania psów, określenia zasad ustalania i poboru oraz 

terminu płatności i wysokości stawek opłaty od posiadania psów oraz zwolnień               
od opłaty od posiadania psów,  

f) zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok.  
       
       9.  Informacja  Komisji  Rewizyjnej  z  przeprowadzonej  kontroli  – analiza sprawozdania              

z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2007 r. ze szczególnym uwzględnieniem 
sytuacji finansowej Gminy.  

      10. Wolne głosy i wnioski. 
  11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      
 12. Zakończenie.  
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  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel. 
  Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.        

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, wobec czego   
sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecny: K. Perdon). 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Zgodnie z ustaleniami                          

z posiedzenia wspólnego Komisji w dniu 12.12.br. wnoszę o wycofanie z porządku obrad 
pkt. 8b, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 
opłat adiacenckich.    

      W/w wniosek przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 
      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 
      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu.  
      Ad. 3  Przyjęcie protokołu z XIV sesji.        
      Protokół przyjęto jednogłośnie,  głosowało 14 radnych. 
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
      Burmistrz : 
      Na zgłoszone interpelacje odpowiedzi udzieliłem na poprzedniej sesji, natomiast      

interpelacja radnego P. Marcinkowskiego dot. wycinki drzew w miejscowościach 
Potarzyca i Chumiętki została przesłana do Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu.  

      Ad. 5   Interpelacje i zapytania radnych. 
I.Jóźwiak : na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji p. Burmistrz nawiązał do 
wystąpienia w MZO w Lesznie, do którego chciałbym nawiązać. Nasze składowisko 
odpadów w Karcu zostało otwarte w 1994 r. i przewidywano jego funkcjonowanie na 8-10 
lat. Nie zainstalowano tam wielu urządzeń, które wymagane były w późniejszym okresie. 
Brak folii, instalacji odgazowania i odbioru ścieków. Musimy zdawać sobie sprawę,                  
że każdego roku spada 500ml wody i na każdy m² to jest 50 l wody, która wsiąka do gleby, 
a efekt takiego oddziaływania widoczny będzie po kilku latach. Też nie było tam dużego 
zagłębienia, a na jaką ilość, powierzchnię odpadów przewidywano to składowisko.  Czy 
można określić jaka jest maksymalna rzędna składowania odpadów, czy zostaną 
przekroczone, czy mamy jeszcze jakieś możliwości? Czy są obecnie odpady przykrywane, 
czy wydzielono kwatery, aby przeciwdziałać gromadzeniu się wirusów i bakterii, nie 
mówiąc o szczurach i odorze? Czy prowadzi się działania przeciw rozprzestrzenianiu się 
odoru? Ile jest warstw, jak będą zagęszczane i jakie grube?  Składowisko to znajduje się na 
naszym terenie i  konieczna jest informacja jak ono oddziałuje na środowisko? W jakim 
zakresie prowadzony jest monitoring tego składowiska, czy prowadzi to jakaś firma? Czy 
prowadzone są badania stopnia osiadania odpadów? W kontekście tego, że p. Burmistrz 
wykazał wiele troski aby planowany projekt mógł zostać zrealizowany , to czy na tym 
wysypisku będzie można i ile odpadów składować. Przyjmowanych było odpadów o wiele 
więcej niż przewidywano na tym składowisku.       
E. Dopierała : nawiązując do ostatniej sesji, na której p. Burmistrz poinformował o pracach 
wykonywanych na plantach chciałam zadać kilka pytań. Czy planowana wycinka 16 drzew  
spowodowana jest tym, że zagrażają one bezpieczeństwu? Czy będą nowe nasadzenia i czy 
drewno będzie sprzedawane? Zastanawia mnie, że konserwator tak spokojnie wydaje 
zezwolenie na wycięcie aż tylu drzew, a na naszym terenie brakuje terenów zielonych. Czy 
renowacja alejek będzie tymczasowa, ponieważ planowana jest rozbudowa boiska oraz 
powstanie  terenów rekreacyjnych. Czy na tym terenie zostaną zamontowane ławki?                                 
Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
3.12. – posiedzenie komisji Budżetu, pierwsze spotkanie w sprawie budżetu na 2008 rok. 
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4,12. 12. – posiedzenie wspólne Komisji; omówienie projektu budżetu na 2008 rok, 
omówienie uchwał na XV sesję, debata nad WPI. 
6.12. – radni L. Bem, I. Jóźwiak, A. Knebel oraz Burmistrz i z-ca Burmistrza przekazali 
zakupiony przez Gminę Krobia kardiomonitor dla gostyńskiego szpitala. 
7. 12. – posiedzenie komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych, wypracowanie opinii                        
o projekcie budżetu na 2008 rok.  
7. 12. – posiedzenie komisji Oświaty, Kultury i Sportu, wypracowanie opinii o projekcie 
budżetu na 2008 rok.  
7.12.  – posiedzenie komisji Rewizyjnej, podpisanie protokołu z kontroli i wypracowanie 
opinii o projekcie budżetu na 2008 rok. . 
10.12. – posiedzenie  komisji Statutowej, zakończenie prac nad zmianami w statucie 
Gminy, dzisiaj proponowany projekt przekazano radcy prawnej do zaopiniowania. 
13.12. – posiedzenie komisji Budżetu, opiniowanie zmian w budżecie na XV sesję.  
Ponadto : 
1.12. – piłkarski Turniej Mikołajkowy w Pudliszkach (II miejsce Rada Miejska). 
2.12. – wręczenie nagród finalistom  powiatowego konkursu „Śpiewać każdy może”.  
Na salę obrad przybył radny K. Perdon.  
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

      J. Bujakiewicz : w sprawozdaniu napisano, że w dniach 6-7 grudnia na podstawie 
informacji Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej dokonano 
zmian w ewidencji podatkowej polegającej na zmianach powierzchni gruntów                           
i właścicieli. Czy ma to istotne znaczenie dla budżetu Gminy, szczególnie dla budżetu na 
2008 r.? Jeśli tak, to na plus czy na minus i jaka może to być ewentualnie wielkość ?  

      W dniu 7 grudnia zakończono profilowanie dróg. Częściowo na ten temat z Panem 
Burmistrzem rozmawiałem, a natomiast przestawiona dzisiaj informacja jest oficjalna. 
Ponawiam pytanie. Czy były uwagi do wykonania tych prac w sołectwie Gogolewo? Czy 
do tych prac ma zastosowanie coś na wzór gwarancji lub rękojmi oraz ile kosztowało 
wykonanie m2 drogi? Wykonany odcinek drogi w kierunku Kołaczkowic  jeśli nie jest 
gorszy, to na pewno nie jest lepszy. Jeśli podobne sytuacje dot.naprawy dróg miały 
miejsce w innych sołectwach, to może okazać się, że była to „gra nie warta świeczki” albo 
zbędny koszt. 

      Burmistrz – wykonane zmiany są porządkujące, które nie wiadomo w jakim stopniu 
przełożą się na budżet. Zmiany te dotyczą korekty powierzchni gruntów, lecz muszę 
uzyskać większe informacje na ten temat.   

      Były zgłaszane zastrzeżenia do wykonania prac w sołectwie Gogolewo, do innych takich 
uwag nie było. Rozważaliśmy możliwość złożenia reklamacji. Być może spowodowane to 
było z wybraniem nieodpowiedniego terminu realizacji tych napraw. Nie we wszystkich 
sołectwach udało wykonać się prace. Odnośnie Gogolewa, to sprawdzone zostanie czy 
remont został wykonany wadliwie, czy związane to było z innymi problemami. Kwestia 
roszczeń w tym wypadku może być nie skuteczna.  

      Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
      a)  zwolnień  od podatku  od nieruchomości na terenie Gminy Krobia  stanowiących 

regionalną pomoc inwestycyjną. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. Projekty uchwał na 
dzisiejszą sesję omawiane  był na posiedzeniu wspólnym Komisji 12.12.br.  
Przewodniczący Rady przestawił autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały, która 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Burmistrz – autopoprawka jest konsekwencją dyskusji na posiedzeniu wspólnym Komisji. 
Zwrócono uwagę na kilka sformułowań, dot. § 1 ust. 7 i 9, załącznika i § 1 ust. 1 
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określenia, że dotyczy to podatku od nieruchomości bezpośrednio związanej z nową 
inwestycją i zmianę wartości procentowej zwolnień. W § 1 ust. 9 zapisano, że skraca się do 
3 m-cy okres, w którym można skorzystać ze zwolnienia w związku z tworzeniem miejsc 
pracy. Natomiast zmiany załącznika mają charakter porządkujący.   
E. Dopierała – zastanawiam się, czy my nie zrobimy źle. Czy nie pozbawimy się podatku, 
który już wpływa do Gminy? Dużych inwestorów nie przybędzie, bo wie jakie mamy 
warunki w Gminie. Paragrafy ujęte w rozrządzeniu, szczególnie 4 i 6 dają wiele 
możliwości dużym przedsiębiorcom. Jeśli oni chcieliby z tych zwolnień skorzystać, to my 
pozbawimy się od nich podatku. Na przykład jeśli firma Heinz wykorzysta zapis                       
z rozporządzenia § 4 pkt 2 dot. tworzenia miejsc pracy sezonowej, i § 6 dot. wprowadzenia 
nowych produkcji, licencji, narzędzi, urządzeń, to możemy mieć mniejsze dochody.  
Burmistrz – poprzez wprowadzenie tej uchwały ideą jest doprowadzenie do sytuacji, czy 
bodźcem do prowadzenia działań inwestycyjnych i mechanizmem, który w perspektywie 
długofalowej powinien poprawić sytuację Gminy, ze względu na to że Gmina jest zamożna 
zamożnością swoich mieszkańców. Tam gdzie mieszkaniec jest bogaty, to są wyższe 
dochody jednostek samorządowych. Pojawienie się nowych inwestycji przyczyni się do 
wzrostu dochodów i zatrudnienia. Może w perspektywie krótkofalowej nie będzie efektów 
finansowych, ale  nie możemy wyłączyć sfer działających na naszym terenie, dlatego że 
wprowadzając jakieś reguły zwolnień podatkowych, bo muszą być one równe dla 
wszystkich. Ryzyko, że inwestycja będzie miała charakter wtórny istnieje. Osoba 
ubiegająca się o zwolnienie będzie musiała spełniać kryteria wynikające z rozporządzenia. 
W mojej ocenie jest to sensownie ułożona definicja. Jeśli taka firma jak Heinz będzie 
inwestować, to uważam to za pozytywne i oznaczać to będzie, że chce pozostać na naszym 
terenie. Natomiast jeżeli od obecnie działających firm wpływają podatki lub nie wpływają 
wcale, to lepiej jeśli utworzone zostaną firmy, które będą zwolnione przez 3 lata, będą 
niższe wpływy z podatku od nieruchomości, ale w perspektywie wpłynie to na rozwój 
Gminy. Jestem przekonany, że nie jest to mechanizm jedyny czy wyłącznie, i jak go nie 
wprowadzimy, to wprowadzi jakiś bum gospodarczy. Jest to jeden z elementów dla 
poprawy rozwoju gospodarczego. Każdy podmiot, który spełni warunki rozporządzenia 
będzie miał prawo ubiegać się o ulgę podatkową.   
A. Miałkowski : tak jak p. Burmistrz powiedział, każdy podmiot nowy będzie mógł 
skorzystać z takich ulg.  Przykład jaki padała radna E. Dopierała jest mało precyzyjny. Bo 
jeśli Heinz wprowadzi jeden asortyment więcej, to nie ma żadnego wpływu na zwolnienie 
w podatku, moim zdaniem, jeśli prawnicy mnie poprawią, ponieważ skorzystałem                       
z materiałów biura konsultingowego, w którym czasami się udzielam. Natomiast jeżeli 
Heinz za ostatnie 12 m-cy zwiększy zatrudnienie bo uruchomił dodatkowo produkcję śledzi 
w słoikach, to ten oddział i zatrudnieni tam ludzie dodatkowo, to ta inwestycja może być 
wzięta poda uwagę. Jest to bardziej złożone, niż Pani to uprościła. Jest to możliwe jeśli 
będzie zwiększenie, jest to moje zdanie, a prawnicy są autorytetami. Każda nowa jednostka 
jest ogromną korzyścią dla Gminy. Będą nowe osoby zatrudnione, zarobią pieniądze, które 
wydadzą w naszych sklepach. Ta zasada, jest bardzo dobra, bo zwolnienia takie                       
w większości Gmin już funkcjonują.  
Z. Polowczyk – to, że ten system musi wejść, nie ulega najmniejszej wątpliwości.                      
W uchwale nie ma zapisu gwarantującego zwiększenie miejsc pracy dla mieszkańców 
Gminy Krobia. Działają na terenie Gminy firmy, które odprowadzają podatki do innych 
jednostek.  
A. Miałkowiski – moją obawę wzbudza fakt, że w uzasadnieniu autor podaje „że wydaje 
się”, że uchwała jest słuszna. Taki zapis nie powinien mieć miejsca.  
Burmistrz – jest to kwestia sformułowania, uważam, że jest to jak najbardziej zasadne. 
Odnośnie wypowiedzi radnego Z. Polowczyka, to mogę powiedzieć jedną rzecz, że 
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wchodząc do Unii Europejskiej określono,  że jest wolny przepływ ludzi i nie aktem 
prawnym można ograniczać, określając miejsca pracy przy stosowaniu ulg podatkowych. 
Mieszkańcy naszej Gminy pracują nie tylko na naszym terenie. Nasza rolą jest aby 
stworzyć takie warunki zamieszkania, podnosić jakość życia, aby osoby przejeżdżające do 
nas do pracy, tutaj się osiedlały. Wprowadzenie tego typu restrykcji uważam za nie 
zasadne, pod względem prawnym, ponieważ mogą być uchylane. Tworząc akty prawny 
muszą być one przygotowane prawidłowo, zgodnie z prawem.  
Z. Polowczyk – Gmina ma bardzo dużo osób bezrobotnych, ponieważ co piąty na terenie 
powiatu pochodzi z naszej Gminy. Gostyń nie ma takiego problemu, a z naszej Gminy jest 
622 osób bez pracy. Należy podjąć działania, i przewidzieć wszystkie warianty w zakresie 
zapisów uchwały, aby pieniądze nam nie uciekały. Ta uchwała jest o 10 lat za późno, bo 
samorządy miały możliwość wprowadzenia w życie takich uchwał.  
Burmistrz – zgadzam się, ze jest bezrobocie i konieczne są stosowne działania 
integracyjne. Lecz nie jest to narzędzie, które mogłoby temu pomóc.  Należy stworzyć 
stosowne warunki mieszkańcom naszej Gminy, poprzez tworzenie miejsc pracy.  
Autopoprawki Burmistrza przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  

      Uchwałę Nr XV/102/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie 
zwolnień  od podatku  od nieruchomości na terenie Gminy Krobia  stanowiących 
regionalną pomoc inwestycyjną, przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.   

       
      b) gromadzenia  i  wydatkowania  środków  w ramach  rachunku dochodów  

własnych przez jednostki budżetowe Gminy Krobia.     
      Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.   
      Uchwałę Nr XV/103/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie 

gromadzenia  i  wydatkowania  środków  w ramach  rachunku dochodów  własnych przez 
jednostki budżetowe Gminy Krobi,  przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.        

 
      c) upoważnienia  dyrektorów    szkół    do    wydawania    decyzji    administracyjnych                     

w indywidualnych sprawach w zakresie organizowania indywidualnego nauczania. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  

      Uchwałę Nr XV/104/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie 
upoważnienia  dyrektorów    szkół    do    wydawania    decyzji    administracyjnych                     
w indywidualnych sprawach w zakresie organizowania indywidualnego nauczania,  
przyjęto jednogłośnie  głosowało15 radnych.      

       
      d) przystąpienia   do  Międzygminnego    Związku    Turystycznego    „Wielkopolska 

Gościnna”. 
      Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. Sprawa ta była 

kilkakrotnie omawiana, były również prezentacje w ramach programu LEADER.  
      Uchwałę Nr XV/105/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie 

przystąpienia   do  Międzygminnego    Związku    Turystycznego    „Wielkopolska 
Gościnna”, przyjęto większością głosów: 11 za, 1 przeciwny (R. Danek),                                       
3 wstrzymujący (E. Dopierała, I. Jóźwiak, P. Marcinkowski),  głosowało 15 radnych.   
 
e) wprowadzenia  opłaty od posiadania psów, określenia zasad ustalania i poboru oraz 
terminu płatności i wysokości stawek opłaty od posiadania psów oraz zwolnień                   
od opłaty od posiadania. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
Uchwałę Nr XV/106/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie  
wprowadzenia  opłaty od posiadania psów, określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu 
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płatności i wysokości stawek opłaty od posiadania psów oraz zwolnień  od opłaty od 
posiadania,  przyjęto większością głosów: 14 za, 1 przeciwny (A. Knebel),  głosowało 15 
radnych.   
 
f)  zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  
  Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem – komisja obradowała na posiedzeniu w dniu 
13.12.br  i po zapoznaniu się ze zmianami budżetu  i w budżecie opiniuje projekt 
uchwały pozytywnie. 

  Burmistrz – czy poprawki zgłaszanie do projektu uchwały na posiedzeniu komisji zostały 
ujęte jako korekta pisarska, czy nie ma potrzeby ich przegłosowania. 

  Przewodniczący Rady – zmiany zapisów zostały uwzględnione.  
Uchwałę Nr XV/107/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie  
zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 
radnych.  
                                                                           

      Ad. 9. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  z  przeprowadzonej  kontroli  – analiza 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2007 r. ze szczególnym 
uwzględnieniem sytuacji finansowej Gminy.  

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  J. Bujakiewicz – wielu z państwa może się wydawać,               
że przyjmujemy ten protokół na zakończenie roku i praktycznie niewiele  to daje, bo jest 
spóźnione. Proszę zwrócić jednak uwagę na formalne wstępne części zapisu protokołu, tzn. 
moment, kiedy owe sprawozdanie za I półrocze zostaje ogłoszone, następnie wspólne 
posiedzenie Komisji Rady, dopiero później działania Komisji Rewizyjnej. Wówczas okaże 
się, że do czasu kiedy ten temat opracowaliśmy, zakończyli, upłynęło dużo czasu. 
Natomiast nasza praca nad tym trwała krótko.   

      J. Bujakiewicz przedstawił protokół z analizy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
za I półrocze 2007 r. ze szczególnym uwzględnieniem sytuacji finansowej Gminy, który 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

      Protokół przekazano w dniu 4.12.2007 r. przewodniczącemu Rady i Burmistrzowi Krobi  
      Ad. 10   Wolne głosy i wnioski. 
      M. Duda – odnośnie poruszanej dzisiaj sprawy drzew. Mieszkańcy ul. Powst. Wlkp. od 

budynku p. Plesnera do PKP zgłosili, iż rosnące na tym odcinku lipy atakowane są przez 
szkodniki, larwy. Proszę p. Burmistrza o zwrócenie się do WZDW o ograniczenie 
szkodników na tych drzewach, ponieważ szkodzi to nie tylko drzewom, ale także 
mieszkańcom ponieważ przemieszczają się do domostw. Bardzo proszę o zbadanie sprawy 
i rozwiązanie tego problemu.  

      A. Knebel – zwracałem się do Naczelnika Wydziału Inwestycji czy istnieje możliwość 
położenia przy szkole w Pudliszkach, przy kiosku ruchu 20-30 m² płytek. Teren ten przy 
dużych opadach deszczu jest tak zabłocony, że aż trudno przejść. Otrzymałem odpowiedź, 
że nie będzie to zrealizowane. Uważam, że jest to praca, którą można wykonać w jednym 
dniu. Jeżeli jest to możliwe to proszę o założenie tych płytek. 

      Sołtys wsi Chwałkowo – odcinek drogi z Chwałkowa do Skoraszewic jest bardzo wąski, 
rosną na poboczu drzewa. Sprawę zgłaszałem w lipcu dyrektorowi PZD p. Mayerowi.               
Po zebraniu poboczy została wybrana ziemia i 300 m przed przejazdem kolejowym 
Krzyżanki znajdują się dwa mostki betonowe. Po wykonaniu tych prac okazało się, że na 
odcinku 4 m jest tak duże zwężenie drogi i pozostał tylko beton w odległości 30 cm od 
jezdni. Zwracam uwagę, że ten odcinek jest bardzo niebezpieczny i należy wykonać jakieś 
działania w tym zakresie, tym bardziej, że na tym odcinku jest rów głębokości 3m.. Proszę 
o zwrócenie się do PZD o zbadanie i rozwiązanie problemu.  
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      A. Miałkowski – kilkakrotnie zwracali się do mnie mieszkańcy z uwagami na temat braku 
znaku zakazu  postoju na ul. Wjazdowej w Pudliszkach. Dotyczy to lewej strony ulicy 
wjeżdżając do miejscowości. W okresie nabożeństw przy kościele zatrzymują się pojazdy                  
i przy ruchu tirów, odcinek ten jest nie przejezdny. Nie doszło jeszcze do poważniejszych 
wypadków, ale przy dużym natężeniu pojazdy zmuszone są wycofania się z ruchu na tej 
ulicy. Wydaje mi się, że byłoby wskazane ograniczenie parkowania na tym odcinku, tym 
bardziej, ze po przeciwnej stronie jest parking, na ogół pusty. Sugerowałbym aby podjąć 
działania w tym kierunku.  

      L. Bem – sprawa dot. parkowania przy przedszkolu w Krobi na ul. Kobylińskiej. Istnieje 
duży problem przejazdu tą ulicą i może umożliwić parkowanie od ul. Ogród Ludowy. 

      M. Szpurka – kilka razy otrzymałem odpowiedź z PKP o rozbiórce wiaty przy PKP 
Włostowo i nadal nic nie wykonano w tym zakresie. Należy podjąć kolejne działania                 
w tym zakresie.  

      Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
      Na większość tych pytań odpowiem po podjęciu odpowiednich działań.  
      Odnośnie prac renowacyjnych plant, to drzewa do usunięcia są chore i w tych miejscach 

zostaną wykonane nowe nasadzenia.  Drzewo zostanie przekazane do Ośrodka Pomocy 
Społecznej . Zakupione i zamontowane zostaną nowe ławki. Renowacja ta jest 
wkomponowana w szersze przedsięwzięcie, które w przyszłości obejmować będzie teren 
rekreacyjny przy dawnym targowisku. Przy planowanej budowie stadionu sprawa 
funkcjonowania obecnego boiska jako boiska rekreacyjnego, przeznaczonego do zajęć 
lekcyjnych i treningowych, będzie spełniać taką rolę i wkomponuje się w planowane 
przedsięwzięcie. 

      Naprawa chodnika została zgłoszona do realizacji przez grupę remontową, lecz nie 
ustalono jeszcze terminu jego wykonania.   

      Wystąpimy do  Komisji Bezpieczeństwa w zakresie parkowania przy przedszkolu przy            
ul. Kobylińskiej, gdzie duże niebezpieczeństwo stwarzają parkujące pojazdy w godzinach 
rannych i ok. 15-tej.     

      Kwestia związana z funkcjonowaniem wysypiska w Karcu jest bardzo rozbudowana                 
i zostanie przygotowana odpowiedź pisemna na następną sesję.  

      P. Marcnikowski – przed przedszkolem przy ul. Kobylińskiej jest teren trawiasty, gdzie 
można by zlokalizować miejsca do parkowania.  

      Burmistrz – rozważaliśmy możliwość wykonania zatoki przy przedszkolu,                                     
co poprawiłoby bezpieczeństwo,  lecz obecnie w tym przedszkolu jest 8 oddziałów                    
i dlatego jest takie natężenie ruchu. jest to droga powiatowa. Stworzenie terenu 
rekreacyjnego przy ul. Ogród Ludowy umożliwiłoby w dużym stopniu stworzyć 
możliwości realizowania zajęć dla dzieci przedszkolnych. Ponadto ul. Kobylińska jest 
drogą powiatową. 

      A. Miałkowski złożył w imieniu Rady wszystkim obecnym i ich najbliższym życzenia 
świąteczne, podziękował za pracę z nadzieją, że wszystko co możliwe będzie 
zrealizowane.  

      Burmistrz również złożył serdeczne życzenia z okazji zbliżających się świąt.         
      Ad. 12 Zakończenie obrad i sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel: dziękuję wszystkim za przybycie                     
i zamykam XV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
           Protokółowała :                                                      

              Aurelia Sikorska              
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